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Zápis č. 4/2023 z jednání Komise pro dopravu RMČ Praha 10, které 
se konalo dne 24. 5. 2023 

 
Přítomní členové:  Marek Dvořák, BBA – předseda komise, Ing. Milan Maršálek, 
Ing. Jarmila Bendová, Ing. Viktor Lojík, Robert Zrzavecký, Ladislav Chládek, PaeDr. Martin 
Sekal 
 
Omluvení členové: 
 
Stálí hosté: Ing. František Daníček 
  Ing. Daniel Čech 
 
Jednání KOM bylo zahájeno v 17:05 hodin. 
 
Návrh programu jednání:  
 

1. Zahájení jednání Komise pro dopravu 
2. Schválení programu 
3. Návrh a schválení ověřovatele zápisu 
4. Drážní promenáda – prezentace současného stavu 
5. Aktuální stav - opravy v okolí Strašnická 

6. Aktuální stav- finále evropské konferenční ligy 

7. Podněty veřejnosti  
8. Různé 
9. Závěr 

1. Zahájení jednání Komise pro dopravu 
 
Jednání KPD zahájil a vedl od 17:05 hod. předseda Marek Dvořák, BBA. Komise se sešla 
v nadpoloviční většině a po celou dobu jednání byla usnášení schopná.  
 
2. Schválení programu  
 
Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě. 
 

Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 6  0 0 

 
KPD schválila program jednání č. 4/2023 KPD 
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3. Návrh a schválení ověřovatele zápisu 
 
Předseda komise Marek Dvořák navrhl jako ověřovatele zápisu pana Ladislava Chládka 
nechal o tomto návrhu hlasovat. 
 

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 6  0 0 

 
KPD schválila ověřovatele zápisu č. 4/2023 KPD 
 
4. Drážní promenáda – prezentace současného stavu 
 
Zástupce projektu drážní promenády připomněl členům komise prezentaci s předchozích let, 
která zůstává téměř beze změny. Pro členy, kteří tento projekt neznají, představil 
v prezentaci základy znovu. 
Členové komise dostávají informaci, že vše, co je nakreslené ve studii, je dle územního 
rozhodnutí již pravomocně umístěno. Dále se také dozvídají o problému s harmonogramem, 
který se zdržuje kvůli neběžící projekční přípravě. 
V blízké době by se mohly začít objevovat na základních přístupových cestách informační 
panely. 
 
Diskuze: Pana předsedu komise Marka Dvořáka zajímá, zda bude promenáda zajištěna 
kamerami, z důvodu bezpečnosti.  
Projektanti se o bezpečnost nebojí, budou zde občasně probíhat celonoční akce. Kamery zde 
však zavedené nebudou, pouze kompletní osvětlení. 
Bod byl informativní. 
 
5. Aktuální stav – opravy v okolí Strašnická 
 
Pan Ing. František Daníček sdělil komisi, že společná akce na opravy v okolí Strašnické již 
běží, první opravy probíhají v ulici Krátká. Informoval také členy o nadcházející schůzce 
s Technickou správou komunikací ohledně financování. 
 
Mezi členy probíhá diskuze o možnostech zamezení parkování až do míst určených pro 
chodce. Pan Ing. Daníček navrhuje v rámci publicity zveřejnit článek, který bude občany více 
informovat o rozdílech dlažeb, parkovacích míst a chodníků. 
Bod byl informativní. 
 
6. Aktuální stav – finále evropské konferenční ligy 
 
Aktuální informace o konání finále evropské konferenční ligy na pražském stadionu Eden 
přednáší pan Ing. František Daníček. Sděluje komisařům průběh přemístění fanoušků ze 
svých stanovišť na stadion, podává také informace o uzavírkách okolních ulic. 
Diskuze: Pan Ing. Čech informuje, že silniční správní úřad MČ Prahy 10 vydával pouze 
rozhodnutí o zákazu zastavení s možností odtahu, uzavírky okolních ulic je rozhodnutí 
Magistrátu hl. města Praha.  
Bod byl informativní. 
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7. Podněty veřejnosti 
 
U Botiče 
 
Na pana PaeDr. Martina Sekala se obrátili občané z oblasti U Botiče, pravděpodobně v okolí 
ulice Sámova, kde dochází k neznámému vyměřování. Při dotazování k čemu vyměřování 
slouží se občané dozvěděli, že jde o novou cyklostezku.  
O tom však nikdo z komise nic neví, a tak pan Ing. Čech navrhl obrátit se na odbor Kanceláře 
hlavního architekta. 
 
Ulice Vladivostocká 
 
Na pana Ing. Maršálka se obrátili rezidenti a rodiče dětí, které navštěvují základní školu v ulici 
Vladivostocká. U školy se nachází svislá dopravní značka upravující rychlost na 30km/h, které 
si však řidiči jen zřídka všímají. Proto rodiče žádají o přehlednější označení. 
 
Pan Ing. Daniel Čech souhlasí s umístěním vodorovného značení, dále také oznamuje komisi 
projekt společnosti Besip, která připravuje úpravu u školky, to však může trvat mnohem 
déle. Pan předseda Dvořák souhlasí s umístěním vodorovného značení. 
 
Vývoz popelnic 
 
Pan předseda Marek Dvořák sdílí se členy komise žádost o posun času vývozu odpadků, 
neboť se velmi často stává, že v okolí škol a školek probíhá vývoz v době, kdy rodiče rozváží 
děti do škol a školek. 
 
Pan Ing. Maršálek připomíná žádost pražských služeb o výjimku z nočního klidu, aby mohl 
vývoz odpadů začít již okolo 5. hodiny ranní. Praha 10 s touto žádostí souhlasila, s tím, že 
v případě stížností na hluk se čas počátku vrátí zpět.  
 
8. Různé 
 
Bezbariérové úpravy v ulici Černokostelecká 
 
Pan Ing. Daníček čte komisi dopis z Magistrátu hl. města Prahy, který odpovídá na žádost o 
bezbariérovou úpravu přechodů pro chodce k tramvajovým zastávkám v ulici 
Černokostelecká. V dopise je vyjádření o odmítnutí žádosti z finančních důvodů. Tramvajový 
pás proběhl rekonstrukcí v roce 2002, při které došlo také k částečné bezbariérové úpravě. 
K dalším úpravám tak dojde při nebližší rekonstrukci tramvajové trati v této ulici. 
 
Přetlucká x Dolínecká 
 
Na posledním jednání komise pro dopravu ze dne 5. 4. 2023 se komise shodla na 
kontaktování majitele pozemku u křižovatky Přetlucká a Dolínecká, kde docházelo ke 
špatnému rozhledu do křižovatky z důvodu zaparkovaných vozidel. 
Pan Ing. František Daníček informuje komisi o úspěšném kontaktování majitelky, která žádá 
o podrobnější informace k zamýšlené úpravě. Majitelka již jedná s obchodním řetězcem, 
který má na tomto úseku stavební záměry.  
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Závěr - Pan Ing. Daníček se spojí s majitelkou pozemku a jednatelem společnosti, aby jim 
poskytl detailnější informace, případně jednal o řešení situace rozhledu v křižovatce. 

 
 
Zaparkované vozidlo v ulici Na Hroudě 
 
Pan Dvořák se dotazuje, zda by se dalo něco dělat s vozidlem, které je již dlouhou dobu 
zaparkované mezi popelnicemi v ulici Na Hroudě. 
Pan Ing. Daníček odpovídá panu předsedovi, že vozidlo se již řešilo, ale je zaparkované na 
soukromém pozemku, takže městská část s ním nemůže nic dělat. 
 
 
9. Závěr 
 
Pan předseda Marek Dvořák, BBA ukončil 2. jednání KPD v 17:55 hod. Poděkoval všem 
přítomným a připomněl termín dalšího jednání. 

 
 
 
 
 
Markéta Dostálová   Ladislav Chládek   Marek Dvořák, BBA 
tajemnice KPD   ověřovatel     předseda KPD 
 
 
 
 
 
 
30. 5. 2023 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


